
 

Ärende 10 Foodtrucks i Lund 

Vi Liberaler är mycket glada över att vår skrivelse om foodtrucks har tagits emot så positivt av 

tekniska förvaltningen och tekniska nämnden. Rätt genomfört så kan det här bli en stor tillgång för 

Lunds gatuliv och även till det kulinariska livet. Det är dock viktigt att food trucks kommer till en god 

start så att människor får en positiv bild av fenomenet. Precis som förvaltningen skriver i sin 

tjänsteskrivelse ska det vara ett attraktivt alternativ, både vad gäller maten och serveringen. 
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